



Referat fra bestyrelsesmøde

Torsdag, den 22. maj 2019 kl. 19:00 Klubhuset.

1. Tilføjelser til dagsordenen – IAB.
2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde.
3. Meddelelse fra formanden.
 - Orientering fra byggeudvalget.
 - Der er lavet en afleveringsprotokol ved et møde mellem CM, JF, LSP.
 - Indvielse af nybyggeriet fredag d. 24. maj, kl. 15.00.
 - Der er lavet ekstraarbejder for ca. 100.000 kr., som tidligere er godkendt inden arbejdernes udførelse.
 - P.gr.a. manglende kendskab til rørførelsen ved igangsætningen, blev der som bekendt gravet nogle rør og kabler over. Pris ca. 40.000 kr. Byggeriet i alt 2.3 mill.kr.
 - Uddybning af havnen – igen – igen. Seneste nyt !
 - Der er blevet givet Haderslev kommune besked om, at kontrolmålingen er rykket endnu engang, dvs. nu til torsdag d. 23. maj 2019. Vi afventer spændt resultatet.
4. Næstformanden – afbud. CM har punkter med for JF - se nedenfor !
Golden Cup - X-yacht-stævnet 2019.
 - Der mangler pt. mandskab til en mærkebåd. Marius har tilbudt at træde til som dommerbåd.
 - GN har lovet en rydning af nord-siden af A-broen. Er rigtig godt på vej.
 - GN tager personlig kontakt til de bådejere der har lovet at flytte deres både. GN mener at der pt. er 100 % styr på diverse flytninger.CM har punkter med for JF.
 - Der er indkøbt en ny cykel, så der nu er 5 cykler til udlåning.
 - De frivillige der har hjulpet med nedtagning og senere genopbygning af broen, samt de der hjulpet HSF med isætning



af deres både i foråret, inviteres til et takke-traktement, som en lille tak for deres store indsats.

- JF har været på kursus, og der er vi blevet rost for at være godt med, mht. den nye persondatalovgivning.

5. **Kasserer.**

- Der kommer ca. 6000 kr. tilbage i bonusbeløb fra TRYG-forsikring.
- Der er pt. et udestående på ca. 72.000 kr. i manglende kontingentbetalinger. Bestyrelsen arbejder på at få lavet en elektronisk betalingsordning, så kassererens store arbejde med at ringe og skrive til medlemmernes vedr. manglende betalinger, begrænses til et minimum. Det er vores fælles kasse der mangler pengene.
- Bo Terp har endnu ikke betalt kontingent. CM ringer til BT, og efterfølgende sender BSR en skriftlig besked på det aftalte.

6. **Sekretær**

- Medlemstilgang og medlemsafgang. 2 nye ansøgninger, som begge imødekommes.
- BSR gør opmærksom på, at der mangler skilte på bygningens N-side der fortæller, hvor skal der betales havnepenge mv.
- Det samme mangler ved broerne tæt ved HSF.

7. **Medlemsforhold.**

Status og beretning fra udvalgene:

8. **Ungdomsudvalg.**

- Der er stort tryk på skolesejladserne – rigtig positivt.
- Der ønskes fremstillet en flyer til uddeling til de unge mennesker.

BSR tilbyder hjælp til fremstilling og udformning.

NE kontakter BSR når han er klar til at få dem lavet.



Åbent Hus arrangementet er forløbet rigtig godt. Der er 8 nye, som er på vej ind i klubben.

Der er indkøbt diverse nyt udstyr til jollerne på Dammen.

9. Broudvalg

- Tømning af A-broen i Pinsen ifm. X-Yacht stævne.
- Brovagtsskema 2019. Det går fortsat MEGET langsomt med tilmeldingerne – vi sender endnu en appel ud med e-mail.

10. Pladsudvalg.

- Oprydningsaften tirsdag d. 21. maj 2019, kl. 16.00.
- Nøglen (ekstrasættet til kranen) er nu afleveret til Heinrich. Bruges ifm. reparationer mv.
- Der er blevet forespurgt til, hvorfor vi ikke har Dannebrog hejst på masten ? Svaret er, at det kræver en der vil påtage sig op- og nedhaling hver dag. Den/de personer tror vi ikke kan findes blandt HSC's frivillige.
- Der ønskes en gennemgang af vores brandslukningsudstyr. SN tager kontakt til den lokale brandmyndighed.
- Der foreslås indført et forhøjet søsætningsgebyr for søsætninger udenfor de fastsatte perioder på 500 kr.
- Der skal fra pladsudvalget lyde en stor TAK til de fremmødte ved rengøringsarrangement. Ca. 30 medlemmer mødte op og gav en stor hånd til det udførte arbejde. TAK for hjælpen til alle !

11. Sejludvalg.

Planlægningen til Pinsetræffet på Årø er i fuld gang. Indbydelsen er lagt på hjemmesiden. Sejludvalget håber naturligvis på rigtig god tilslutning og flot pinsevejr.

12. Klubhusudvalg.




- Der ønskes en gennemgang af vores brandslukningsudstyr. SN tager kontakt til den lokale brandmyndighed for en gennemgang.

13. Eventuelt.

- CM - Der er ansøgt Haderslev Kommune om et tilskud til nye lavenergiradiatorer til klubhuset. Vi har fået et tilskud på 40.000 kr til dette. Punktet tages op efter sommerferien.
- CM - Der er opstået en forstoppelse af drænrørene mellem klubhus og havnen. Der arbejdes på at finde stedet hvor forstoppelsen er. NE foreslår en kontaktperson, som CM tager kontakt til.
- Næste møde: 26. juni 2019, kl. 18.00 i Klubhuset.

Haderslev d. 10. juni 2019.

Med venlig hilsen


Benny Skødt-Rasmussen
Sekretær HSC